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La condicionen a una reducció de les edificacions previstes 

La Generalitat autoritza la revisió del 
Pla de Caldes per fer el camp de golf 

CALDES DE MALAVELLA (De la 
nostra Redacció).— El conseller 
de Política Territorial i Obres Pú
bliques de la Generalitat de Cata
lunya, Joaquim Molins, ha infor
mat favorablement la petició feta 
per l'Ajuntament de Caldes de 
Malavella que demanava la revisió 
anticipada del Pla General de la lo
calitat per permetre la construcció 
d'un complex residencial i d'un 
camp de golf de quaranta-cinc fo
rats en uns terrenys de dues-cen-
tes cinquanta hectàrees. En un in---
forme emès pels Serveis Territo
rials d'Urbanisme de la Generali
tat a Girona el dia dos d'aquest 
,mes, la revisió del Pla General es 
condiciona a una reducció del 
nombre de cases unifamiliars que 
es preveien en el projecte que 
l'empresa Golf de Caldes va pre
sentar a l'Ajuntament a principi 
d'any. Professional Golfers Asso-
ciation, entitat jurídica propietat 
de jugadors de golf entre els quals 
hi ha Severiano Ballesteros, té la 
majoria d'accions de Golf de Cal
des. 

Els terrenys on es preveu fer el 
camp de golf són els mateixos on, 
l'any 1980, el Reial Automòbil 
Club de Catalunya (RACC) prete
nia construir un circuit de Fórmu
la-!. La zona queda compresa en
tre la carretera N-ll i l'autopista, i 
segons Golf de Caldes s'hi preveu 
una inversió d'aproximadament 
vuit-cents milions de pessetes. En 
un principi, l'Ajuntament de Cal
des de Malavella va optar per fer 
una requalificació dels terrenys, 
que en el Pla General es contem
plaven actualment com «zona no 

Vista parcial dels terrenys on es construirà el camp de golf. Foto: Manel Lladó. 

urbanitzable» a desenvolupar 
mitjanant un pla especial d'equi
paments. Després que alguns 
veïns van presentar al·legacions a 
la requalificació i al mètode se
guit, l'Ajuntament va optar per de
manar al conseller la revisió anti
cipada del Pla General. «Urbanis
me de Girona en va informar fa
vorablement i, malgrat que enca
ra no en tenim constància oficial
ment, se'ns ha comunicat que el 
conseller també ho ha fet», va ex
plicar ahir Lluís Comalada, alcalde 

de Caldes de Malavella. 
El projecte presentat per l'em

presa preveu la construcció de di
ferents edificis al mig del camp, 
entre els diferents greens, i un ho
tel. En total es crearien entre set i 
vuit-centes places hoteleres, se
gons el projecte inicial. «En rela
ció amb les possibles àrees resi
dencials, no es considera ade
quada la previsió d'edificació 'en 
poblat' i habitatges adossats, 
que no es justifiquen per la im
plantació de la zona esportiva», 

es diu en l'informe d'Urbanisme, 
que conclou informant favorable
ment de la petició de revisió anti
cipada del Pla General. Fonts mu
nicipals van explicar ahir que 
l'empresa es mostra disposada a 
reduir l'edificabilitat. 

En l'informe d'Urbanisme s'afir
ma que «la implantació residen
cial haurà de supeditar-se a l'exe
cució del camp de golf», tot sem
bla indicar que pér evitar les espe
culacions del sòl abans de la 
construcció. 

Les empreses 
garrotxines 
treballaran el dia 
de la Puríssima 
OLOT (De la nostra Redac
ció).— La major part d'empre
ses de la comarca de la Garrot
xa faran festa els dies 5 i 6 del 
mes que ve i treballaran el dia 
de la Puríssima, segons van 
decidir en una reunió celebra
da dilluns a la nit. A la reunió, 
convocada pel sindicat UGT, 
Van assistir-hi representants 
dels diferents sectors empre
sarials de la comarca, repre
sentants dels sindicats UGT i 
CC 0 0 , i l'alcalde d'Olot, Pere 
Macias, en representació del 
consell escolar i dels funciona
ris de l'Ajuntament. L'acord de 
realitzar aquest calendari labo
ral, contradient el dictat pel 
Govern, va ser subscrit per les 
diferents parts implicades, 
amb l'excepció dels comerços 
i les indústries càrnies, que 
pels compromisos adquirits fa
ran festa els dies 6 i 8. 

Fonts del sindicat UGT, que 
va promoure la iniciativa, van 
assenyalar que «no s'obliga 
ningú» a realitzar el calendari 
laboral acordat. Aquestes 
fonts van indicar que l'acord té 
un caràcter de recomanació 
per a tothom, perquè el calen
dari fixat pel govern «distor-
sionava el ritme de produc
ció». El sector del comerç, si 
bé el dia de la Puríssima farà 
festa, dóna suport a la iniciati
va. El delegat de la UGT a Olot, 
Pere García, va criticar el fet 
que les diferents administra
cions no s'hagin volgut impli
car a realitzar el calendari labo
ral inicial i que hagin acceptat 
el dictat pel Govern central. 

S'intensificaran els contactes 

L'Ajuntament de Banyoles 
i el COOB signaran un 

conveni abans d'un mes 
BANYOLES (De la nostra Redac
ció).— L'Ajuntament de Banyoles 
i el Comitè Organitzador Olímpic 
Barcelona'92 (COOB) signaran, 
abans de final d'any, el conveni 
marc que establirà els compromi
sos de les dues parts en els pro
grames vinculats directament i in
directament a la subseu olímpica 
de rem de Banyoles. El consell de 
govern de l'Ajuntament banyolí 
va acordar dilluns intensificar ai 
màxim els contactes amb el 
COOB, que es començaran a fer 
palesos a partir de divendres vi
nent, data en què se celebrarà una 
cimera olímpica a Barcelona en la 
qual participaran quatre regidors 
banyolins i quatre directors d'à
rees del Comitè Organitzador dels 
Jocs de Barcelona. 

Convenis específics amb el 
COOB 

El conveni marc permetrà obrir 
la porta, segons el director de l'à
rea olímpica de l'Ajuntament de 
Banyoles, Joan Solana, a la crea
ció de convenis específics per te
mes com la vila olímpica, progra
mes culturals co-produïts o ei dis
seny del front de l'estany. En 
aquest context, divendres s'ha 
programat una cimera olímpica a 
Barcelona. Joan Solana, director 
olímpic, i els regidors Joan Prat, 
Josep Pagès i Josep Maria Estany 
es reuniran amb el director gene
ral del COOB, Josep Maria Vila, i 
els directors de les àrees d'infras

tructura i esports pér treballar les 
bases de col·laboració .que des
prés es traduiran en convenis es
pecífics per cadascun dels temes 
que afectin directament aquestes 
àrees. 

Programa bàsic 

Segons Solana, abans de final 
d'aquest any el ple de l'Ajunta
ment de Banyoles aprovaré el 
programa bàsic de l'àrea olímpi
ca. El consell de govern municipal 
també va acordar que, en un ter
mini de quinze dies, s'establiran 
els punts bàsics d'actuació de l'or
ganisme olímpic autònom banyo
lí. En aquesta mateixa reunió es 
van concretar algunes línies d'ac
tuació de l'organisme olímpic, 
com ara fomentar les relacions 
institucionals amb el Comitè Or
ganitzador de Barcelona. 

La marca Banyoles al costat de 
Barcelona, que van dissenyar els 
artistes banyolins Lluís Vila i Núria 
Duran, arran de la publicació del 
llibre que portava el mateix nom, 
es va fer servir ahir per última ve
gada en l'acte d'hissada i baixada 
de la bandera olímpica de Barce
lona que es va celebrar al parc de 
la Ciutadella, segons va acordar el 
consell. L'àrea olímpica municipal 
encarregarà un nou símbol que 
identificarà la subseu olímpica de 
rem de la ciutat de Banyoles amb 
els Jocs de Barcelona fins l'any 
1992. 

Viatge al centre del 
futur. 

Vingui a conèixer el món dels 
ordinadors IBM Personal System/2®: el 

futur de la informàtica personal. Tenim un 
regal segur per a vostè. 

I si realitza la seva compra abans del 10 de 
desembre, participarà en un sorteig de 50 

viatges per a dues persones a Florida per a 
visitar la NASA i Epcot Center a 
Disneyworld. La ciutat del futur. 

Concessionari 
autoritzat 
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